
     

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 4/2022 

Datum konání:   10. 5. 2022    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

Omluveni: 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ a systém vzdělávání 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. MČR 

8. OM 

9. Zástupce oblasti - vzdělávání 

10.  Nový hlavní komisař ZZVJ 

11.  Schválení výkonnostních odznaků  

12.  Nový subjekt v oblasti 

13. Podněty pro jednání VV ČJF 

14.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 zařazení stavitelů Daniela Voksy a Michala Hyky do nově vznikajícího projektu – 

asistentů stavitelů ČJF. Jmenovaní budou pracovat s Ing. Šímou. OV je přesvědčen, 

že i nadále je nutná koordinace s oblastmi a bez doporučení oblastí by stavitel neměl 

být do projektu zařazen. Viz M. Maksa, garant Z. Krpela. 

 OV doporučuje do ekonomické komise Ing. P. Bůžkovou 

 na základě požadavků členů bude dořešen refreshing pro stavitele II. a III. třídy 

v rámci oblasti dle platného dokumentu vzdělávání. Školitel – V. Drbal. 



 změna termínu závodů JK Obora Poděbrady z 24. 9. 2022 na nový termín 11. 9. 2022. 

O tomto termínu se bude znovu jednat s pořadatelem s prosbou o přesun na nový 

termín 28. 9. 2022 z důvodu kolize se závody ostatních pořadatelů v oblasti. 

Pověřena sekretářka oblasti. 

 změna termínu závodů SJ Čakovičky z 28. – 29. 5. 2022 na nový termín 3. – 4. 9. 2022 

  zápis nových závodů JK Bártův dvůr Přeštěnice v termínu 2. – 6. 7. 2022 na stupních 

obtížnosti Z – L 

 zápis nových hobby závodů JS Equieden Záryby v termínu 15. 5. 2022 

Ptýrov – rušení závodů 29.4.-hobby,  30.4.-1.5, 18.-19.6., místo srpnové Velké ceny 

běžné dvoudenní závody 

 30. 4. nově JK Komárno v Komárně 30.4.  

 18.-19. 6. / 7. 8. nově JK Vacek v Bělé-Páterov,  a ruší původní termín Memoriálu 

v červenci, a původní termín závodů v srpnu 

 7. 8. / nově JK Vacek Bělá – Páterov, a rušit se bude ten jejich termín na konci srpna 

 OV opět projednával situaci kolem různých změn – přesunů termínů. Díky 

bezplatnému procesu dochází ke zneužívání situace pořadateli. Opatření – dodržovat 

celorepublikově termíny pro schvalování rozpisů dle platného sazebníku poplatků 

v ČJF a vyžadovat sankce za změny v kalendáři. Zda to bude funkcionalita JISu nebo 

Hubertusu je zcela zástupný problém. 

 druhý přestup osoby v sezoně – Martin Vašák, B3272 z JK Equiteam Noskov 

(MB0111) do JK Mariánovice (MB0058). Administrací je pověřena sekretářka oblasti 

 

2. OV jednal o možnosti vypsání termínu refreshingu pro stewardy v disciplíně skoky (závody 

kategorie A) pro rok 2022, a to on-line formou. Předběžně by školitelem akce měla být 

Markéta Šveňková, administrativní podpora Martin Blažek. 

OV tímto pověřuje sekretářku oblasti k administrativnímu zajištění této akce – datum, 

schválení VV ČJF, zadání akce v JISu, její vyhodnocení.  

Návazně na to konstatuje, že tato a některé další typy vzdělávacích aktivit nejsou zadány 

k evidenci v JISu a nelze je tedy objektivně ověřit. Pověřuje sekretářku ověřením aktuální 

situace s pozicí stewardů na závodech – pravidla a centrální evidence. 

 

3. ZZVJ: 

o ZZVJ 2022: 

- ZZVJ Heroutice 11. 5. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. 

Šteker, náhr. komisař M. Volšická 

- ZZVJ Mělník 12. 5. 2022 – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková 

- ZZVJ Heroutice 15. 6. 2022 – hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. 

Šteker, náhr. komisař M. Volšická 

- ZZVJ Mělník 16. 6. 2022 – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil. J. Nosková, 

náhr. komisař J. Holíková 

Ing. Veselý přednesl zprávu od Ing. Mentlíkové ohledně návrhu na změny ZZVJ. OV 

projednal a předal několik námětů k jednání komise vzdělávání. Zpracuje Ing. M. Veselý. 

 



4. Ekonomika  

P. Bůžková informovala o dvou proběhlých akcí OCM, oboje proběhlo dle oblastní 

metodiky, OV schválil proplacení faktur. 

Co se týká metodiky OCM upozornila na nejasnosti – stále platí poslední verze metodiky 

2021 a současně byl zaslán doplněk, který nemá odpovídající formu a není zde zmíněna 

varianta kontrolního závodu. Doporučuje zaslat letošní metodiku oblasti příslušným 

funkcionářům s informací, že již není možné v daném období ji měnit, a navíc pro případné 

centrální úpravy je třeba akceptovat a upravit dosud platnou směrnici. 

V oblasti rozpočtu zpracovala v tabulce přehled rozpočtu pravidelných každoročních akcí 

podporovaných oblastí (OM, SJL, MČR…), z té vyplývá, že nákladově jsou pokryty aktuálním 

provizorním pokráceným rozpočtem. 

Dále upozornila na skutečnost, že u všech plánovaných aktivit a podpor pro mládež 

obdobného charakteru je nutno brát ohled na OCM s podporou kraje – podpory by se 

neměly u účastníků duplikovat. 

Seznam mládeže k podpoře je připraven, a bude s ním pracováno při všech následujících 

OM. 

OV schvaluje uhrazení faktury JK Mariánovice ve výši 97 500,- Kč za realizaci projektu 

oblastní SCM jezdectví – skoky 2022. 

 

5. Další akce pro mládež: 

Předseda oblasti seznámil OV s návrhem uspořádání letního výcvikového kempu 

v Hořovicích pod vedením Mgr. K. Vašákové, hostující trenér A. Opatrný, v termínu 18. – 22. 

7. 2022. Kemp bude určen začínajícím dětským jezdcům na pony. Více informací příští OV – 

trvá. Akce zajištěna s podporou sponzorů a poplatkem účastníků. Oblast uhradí náklady 

Mgr. Vašákové. Akce bude zadána do JIS k přihlašování, výběr frekventantů provede OV. 

Další vzdělávací akcí bude trénink před MČR – Chuchle 19. 7. 2022. Stavitel Z. Krpela, trenér 

A. Opatrný. Vedoucí akce Mgr. K. Vašáková. 

 

6. SJL – OV potvrdil termín finále SJL pro seniory, a to v termínu 24. – 25. 9. 2022 v Kolíně, 

termíny jednotlivých kol byly aktualizovány a uveřejněny na webu SJL. 

OV dále jednal o návrhu SJ Čakovičky o uspořádání finále v jejich areálu s tím, že místo 

finále je již stanoveno. 

Finále pro SJL v kategoriích dětí a juniorů proběhne při Finále Národního poháru ČJF. 

OV dále schvaluje objednávku 30 ks kšiltovek pro nejlépe umístěné v jednotlivých kolech 

SJL – zajišťuje sekretářka oblasti a administrátorka SJL J. Holíková. 

Další případné změny budou schváleny per rollam. 

 

7. MČR 

OV se seznámil s přehledy zájemců-subjektů o start na MČR, který připravila sekretářka 

oblasti. V současné chvíli oblast eviduje 72 zájemců - jezdců o start na MČR napříč všemi 

disciplínami. Detailní informace obdrží vedoucí ekip. 



Je zcela zřejmé, že o účast na MČR bude velký zájem. Kvalifikace je nutnou podmínkou pro 

zařazení pro výběr účastníků MČR za naši oblast. Nominaci provede OV, přihlášky odešle 

v termínu uzávěrek sekretářka oblasti.  

Vybavením účastníků MČR (trika, podsedlové dečky) je pověřena sekretářka oblasti. 

 

8. OM 2022  

STP pro OM ve všech disciplínách byly zveřejněny na webu oblasti. 

Finanční podpora totožná jako v roce 2021, bude zohledněna účast, ostatní dle STP. 

Proběhlo OM ve spřežení a dalším bude OM ve všestrannosti. 

Pro OM skoky a pony ve Zduchovicích bylo schváleno a obratem zasláno pořadateli: 

Funkcionáři: 1. Pony: HR Pavla Loudová, sbor - Ing. Antoním Klauz, Petra Mašková,  Zdeňka 

Štruncová, stavitel parkuru – Petr Mašek 2. OM skoky velcí koně : HR  Ilona 

Matoušková, sbor - MVDr  Marcela Drbal Burešová, Ing. Pavlína Bůžková,  Jana Holíková, 

Pavla Loudová – pátek drezura, stavitel parkuru – Petr Mašek, asistent Daniel Voksa, TD – 

Václav Drbal, Ozvučení a hlasatel – Michal Hyka. Zpracovatel výsledků – Jan Matuška - obě 

OM. 

U soutěží při OM velcí koně, zde bylo OV odsouhlaseno, že struktura soutěží v roce 2021 

se osvědčila, v rozpisu tak budou aktualizovány otevřené soutěže. Dále OV navrhne 

pořadateli pomoc s tvorbou rozpisu. 

Výhry budou totožné jako v loňském roce. Floty a dekorovací předměty objedná 

sekretářka oblasti. 

OV pověřuje sekretářku oblasti podáním žádosti o přidělení světelné tabule pro OM pony 

skoky a skoky v termínu 28. 6. – 3. 7. 2022. 

Ostatní podmínky pro OM ostatních disciplín či jejich doplnění budou schváleny per rollam. 

 

9. Ing. M. Veselý, za oblast zodpovědná osoba za oblast vzdělávání, seznámil OV s plány 

skupiny pro vzdělávání, které je členem. Proběhla diskuse ohledně témat, které Ing. Veselý 

přednese na dalším jednání této skupiny. Nejvíce připomínek se týká ZZVJ. Podklady budou 

odeslány členům OV ke konzultaci. 

 

10.  OV schvaluje žádost Ing. Martiny Janošíkové (E0295) o udělení kvalifikace Hlavní komisař 

ZZVJ. 

 

11.  OV schvaluje udělení výkonnostního odznaku:  

 Dominika Kytková, (B2400), bronzový skoky 

Podmínky udělení odznaku byly doloženy.  

 

12.  OV schvaluje vznik nového subjektu LK Horses, Lucie a Luboě Kuzďasovi, Cerhenice. 

 

 



13.  Podněty pro jednání VV – odesláním do 13.5.2022 pověřena sekretářka oblasti: 

- OV žádá o možnost pořízení či zajištění (zakoupení a nebo přesunutí z oblasti, kde nejsou 

využity) uvedeného investičního materiálu - druhého obdélníku a sady fotobuněk (ev. i 

federační překážky) pro potřeby pořadatelů oblasti, s ohledem na počet konaných závodů a 

velikost oblasti je jedna sada nepostačující pro potřeby kvalitního zajištění akcí. Navíc 

s ohledem na velikost oblasti je komplikovaná a nákladná i jejich distribuce. V oblasti se 

pořádá nejvíc jezdeckých závodů a současně je jejich členy i nejvyšší počet licentovaných dětí 

a juniorů, pro které byla dotace prioritně určena. 

- OV navrhuje založení ekonomické komise a navrhuje za oblast ing. Pavlínu Bůžkovou 

- OV žádá o revizi metodiky pro OCM – aktuálně platné formy akcí  

Návrh usneseni:  

- VV schvaluje pořízení/přesun investičního majetku pro potřeby oblasti B 

- VV pověřuje víceprezidentku pro ekonomiku sestavením ekonomické komise 

- VV pověřuje víceprezidentku pro ekonomiku revizí platné metodiky pro OCM 

 

  

14.  Další jednání OV se bude konat v návaznosti na potřeby oblasti. 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


